
¤                Protokoll fört vid styrelsemöte 
                Kungsbacka ridklubb 849400–2533, 22 augusti 2023  

 

Närvarande: 
Nils Andréasson 
Ingela Hjält 
Fredrik Kollberg 
Lollo Paris 
Johan Gertsson 
Judith Pettersson via telefon 
Therese Törnell 
Maria Ekblad 
 
Ej närvarande 
Pontus Påhlsson 
 
 
 
 
§ 1  Ordförande förklarar mötet öppnat. 
 
§2 Dagordningen godkännes 
 
§3 Fredrik Kollberg väljs till justerare och att föra dagens protokoll utses Ingela Hjält. 
 
§4 Föregående mötesprotokoll godkänns.  
 
§5  Rapporter 

 - Ekonomirapport från Helena 
Nils går igenom rapporten. Vi har förlorade intäkter då vi inte kunnat genomföra alla 
aktiviteter som ridskolan planerat då vi varit ont om personal pga sjukdom.  
Bjuder in Helena till nästa möte.  
 
 - Verksamhetsrapporten som skickats ut innan gås igenom.  

  Jos ska tas bort då han inte fungerar.  
 Personal-  

Veronika vill ev vara tjänstledig 3 år för studier. Jobbar just nu 50%  
  Nicole har sökt tjänstledigt 1 år för studier. Slutar 10/9 
 Sofia har sagt upp sig och slutar den 15/9 
 Pengar vattenprojektet är inte överfört från sparkonto till föreningskontot. Vi beslutar 

att det ska göras  
 
 

§6 Kommunens underhållsplan - Vad har hänt? 
 Kommunen har haft semester, inget nytt.  
 
 
§ 7 Övriga frågor  

- Vi beslutar att bjuda in de med ansvarstjänster till våra styrelsemöten så att de själva 



kan få vara med och berätta om sin del i verksamheten. Gäller tävling, ridskola och 
hästar  
De ska få en inbjudan och får återkomma med upplägg hur ofta de vill vara med.  
 
- Vi har ett sekretessavtal som alla i styrelsen ska skriva på.  
 Även nyanställda skriver på vid anställning. Befintlig personal ska skriva på vid tillfälle.   
 
- Utdrag belastningsregister för arbete med barn.  
Vi beslutar att vi pratar med valberedningen för att de ska ta in detta innan man blir 
vald in i styrelsen. Styrelsen ser till att ha nya utdrag till nästa möte.  
  
- Judit har gjort en lönekartläggning. VC har informerat berörd personal om detta.   
 
- Vi behöver jobba framåt för att minska personalens övertidstimmar. Så att alla får en 
hållbar arbetsbelastning 
 
- Det finns 2 lediga platser inackorderingsstallet som inte kan användas och vi har 
karantänboxar för att ersätta loftet. Kommunen ger oss rabatt på hyran pga detta.  
 
- Har foder som räcker resten av året.  
 
- Bevattningssystemet ska tömmas och vintersäkras. Vi behöver kolla upp om den 
kommunala ledningen är frostsäker.  
Vi vill kunna styra bevattningen via wifi 
 
- Lusthus till paddocken blev inte inköpt till sommarens tävling som efterfrågats och 
beslutats på tidigare möte.   
Vi behöver något tills nästa utomhussäsong där banpersonal kan stå på tävlingar.  
 
 
- Valberedningen policy om jäv  
Johan mailar ut material som vi har fått av valberedningen. De kommer på nästa 
styrelsemöte och presentera det.  
 
- Styrdokument  
Är genomgångna men ska revideras och uppdateras på hemsidan 
 
- Uppmärksamma medlemmars framgångar  
Anna - tävlingsansvarig tar hand om detta.  
 
 
- Anläggningsåtgärder för kvalitetsmärkningen. Vad återstår & status?  
Vi har en grind kvar att göra i lilla manegen innan vi är klar för att kunna få 
kvalitetsmärkning.  
 
- Grönt kort kurs 
Finns det någon i personalen som vill gå kurs att bli utbildare? 
Vi siktar på att ha en grönt kort kurs för att tillgodose våra medlemmars behov.  
Vi har även fått in fråga om att ha B96 utbildning. Vi frågar om bilskola kan komma och 
hålla det.  
 
- Hittar vi på något nytt och roligt på ridskolan inför hösten? 



Mycket bra planer som ligger och väntar. Vi inväntar nya personalen för att anordna 
detta.  
 

 . -KUSE? 
 Rapportera på nästa möte eller oktobers möte? 
 

 
  
   
 
§ 9 Mötet avslutas 

Nästa styrelsemöte 19/9 2023 kl 18.00 
 
  
 
 
Vid protokollet 22/8 2023   Protokollet justeras 
 
 
 
Ingela Hjält    Fredrik Kollberg 
 
 
 


